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PROTOKÓŁ 

Posiedzenia VIII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 

 

 
 

Posiedzenie VIII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 4 lipca 2019 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

Posiedzenie sesji VIII otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.40 do godz. 22.30 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Wojciech Borkowski – członek Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice.  

Przewodniczący przywitał przybyłych mieszkańców. 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. Głos zabrali p. Tomasz Fabiańczyk  

i p. Waldemar Antosiewicz. Przewodniczący poinformował, że wpłynęło do niego wnioski  

o zdjęcie i wprowadzenie punktu do porządku obrad. Przystąpiono do głosowania nad 

wnioskami: 

  

1. wniosek o zdjęcia z porządku obrad punktu 2 dotyczącego przyjęcia protokołu sesji VII  

w związku z jego brakiem 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za –19, przeciwko – 0, wstrzymujących – 1, nieobecnych – 1  

Punkt dotyczący przyjęcia protokołu sesji VII został zdjęty. 

 

2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ponownego zawarcia 

umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 85 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 20, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 1  



Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 5. 

 

3. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie dostępności „Psiego 

wybiegu” przy Młynówce Królewskiej, druk nr 86 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 20, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 1  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 6. 

 

4. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: budowa budynku mieszkaniowego wielorodzinnego 

przy ul. Rydla w Krakowie, druk nr 87 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za – 20, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 1  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 7. 

 

Ostatnim 8 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś propozycje zmian do porządku obrad. Pan Łukasz 

Quirini-Popławski zaproponował przesunięcie na początek porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie dostępności „Psiego wybiegu” przy Młynówce Królewskiej, druk nr 86, co przyjęto 

pozytywnie. Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad  

w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Wniosek w sprawie dostępności „Psiego wybiegu” przy Młynówce Królewskiej, druk nr 

86, 

3. Upoważnienie Zarządu Dzielnicy VI Bronowice do wydawania opinii oraz występowania 

z wnioskami, druk nr 77, 

4. Rozdysponowanie środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 

2020, druk nr 78A, 

5. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 85, 

6. Opinia w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: 

budowa budynku mieszkaniowego wielorodzinnego przy ul. Rydla w Krakowie, druk nr 

87, 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały (druk nr 86) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie dostępności 

„Psiego wybiegu” przy Młynówce Królewskiej. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

W dyskusji głos zabrali: p. Marta Drużkowska, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Łukasz 

Krajewski, p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha, p. Małgorzata Turek, p. Janusz Sitarski,  



p. Bogdan Smok, p. Stefan Suliński, p. Waldemar Antosiewicz, mieszkańcy, p. Marcin Kotek,  

p. Adam Goch, p. Waldemar Janusz. 

 

Prowadzący obrady ogłosił przerwę na przeprowadzenie rozmowy pomiędzy przedstawicielami 

mieszkańców, którzy popierają wydłużenie godzin otwarcia psiego wybiegu i którzy chcę 

skrócenia godzin otwarci wybiegu. Przedstawicielem Rady Dzielnicy VI został p. Wojciech 

Litwicki.   

 

Po zakończeniu przerwy głos zabrali: p. Wojciech Litwicki i mieszkańcy. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął do niego wniosek o przeprowadzenie głosowanie 

imiennego nad projektem uchwały w sprawie dostępności „Psiego wybiegu” przy Młynówce 

Królewskiej, druk nr 86 (wniosek podpisali: p. Marta Drużkowska, p. Łukasz Quirini-Popławski,  

p. Małgorzata Turek, p. Łukasz Krajewski, p. Stefan Suliński, p. Michał Płaza, p. Waldemar 

Antosiewicz, p. Tomasz Fabiańczyk).  

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania imiennego nad projektem uchwały  

w sprawie dostępności „Psiego wybiegu” przy Młynówce Królewskiej, druku nr 86. Radni 

głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana Smoka 

w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – przeciw 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za  

6. Adam Goch – za  

7. Waldemar Janusz – przeciw  

8. Marcin Kotek – za  

9. Łukasz Krajewski – za 

10. Marcin Kucharczyk – za 

11. Ryszard Kulczycki – za 

12. Wojciech Litwicki – wstrzymał się  

13. Michał Płaza – za  

14. Łukasz Quirini-Popławski – za 

15. Marcin Rzeszowski – wstrzymał się 

16. Janusz Sitarski – za 

17. Bartosz Smok – za 

18. Bogdan Smok – za  

19. Józef Smoleń – nieobecny  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie dostępności „Psiego wybiegu” 

przy Młynówce Królewskiej, druku nr 86: 

za – 16 

przeciw – 2 

wstrzymujących się – 2 



nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/80/2019 
w sprawie dostępności „Psiego wybiegu” przy Młynówce Królewskiej 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 77) przygotowany przez Zarządu w sprawie upoważnienia Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice do wydawania opinii oraz występowania z wnioskami. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Stefan Suliński. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 5 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/81/2019 
w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VI Bronowice do wydawania opinii 

oraz występowania z wnioskami 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 78A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2020. 

Projekt uchwały omówił p. Bogdan Smok.  

W dyskusji głos zabrali: p. Stefan Suliński, p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok p. Marta 

Drużkowska, p. Marcin Kotek, p. Tomasz Fabiańczyk. 

 

 Wniosek p. Łukasza Quirini-Popławskiego o wprowadzenie poprawki do projektu 

uchwały o treści: 

W załączeniu do projektu uchwały w kolumnie „nazwa zadania” w punkcie C) „Roboty 

budowlane w zakresie dróg wewnętrznych oraz dróg gminnych klasy dojazdowej”  

w wierszy piątym dodaje się jako ostatni podpunkt „remont chodników i zatok 

parkingowych po północnej stronie ul. Wiedeńskiej”. 

 

Głos w sprawie poprawki zabrał p. Łukasz Quirini-Popławski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

Poprawka została przyjęta. 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/82/2019 
w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2020 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 85) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych  

w sprawie ponownego zawarci umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Janusz Sitarski. 

W dyskusji głos zabrali: p. Tomasz Fabiańczyk, p. Janusz Sitarski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/83/2019 
w sprawie ponownego zawarci umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 87) przygotowany przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego: budowa budynku mieszkaniowego wielorodzinnego przy ul. Rydla w Krakowie. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Marta Drużkowska. 

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Krajewski, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Stefan Suliński,  

p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 14 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 5 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr VIII/84/2019 
w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: budowa 

budynku mieszkaniowego wielorodzinnego przy ul. Rydla w Krakowie 

 

 

 



Ad. 7 

Głos zabrali:  

1. Przedstawicielka Klubu Kultury „Mydlniki”: 

 Poinformowała, że roku 2020 budynek KK „Mydlniki” będzie obchodził 100-lecie 

istnienia w związku z czym poprosiła o wsparcie finansowe projektów związanych z tym 

wydarzeniem, które mają integrować młodych i starych mieszkańców (warsztaty gier, 

teatry, wystawy, mecz towarzyski, koncerty folklorystyczne, konkursy literackie).  

2. P. Bogdan Smok: 

 Powiedział, że potrzebne jest nawiązanie współpracy pomiędzy KK „Mydlniki” a Akcją 

Katolicką, reaktywowanie przy Klubie zespołu „Mydlniczanie” i wsparcie Chóru Schola 

Cantorum Mydlnicensis. 

3. P. Marcin Kotek: 

 W nawiązaniu do przedmówcy poinformował, że zostały już podjęte próby przywrócenia 

relacji. 

4. P. Bogdan Smok: 

 Zwrócił jeszcze uwagę na jedną sprawę dotyczącą potrzeby uhonorowania przez KK 

„Mydlniki” p. Franciszka Klimę. 

 Zasugerował KK „Mydlniki” aby włączył się w uroczystości związane z Dożynkami 

Miejskimi. 

5. P. Małgorzata Turek: 

 Poinformowała, że majowy numer Gazety Bronowickiej nie został rozkolportowany  

w rejonie ul. Rydla. 

6. PP. Bartosz Smok i Bogdan Smok: 

 Poinformowali, że w imieniu Komisja Informacji i Promocji, Zarząd Dzielnicy zwróci się 

do członków Rady o wskazanie miejsc dla kolportażu Gazety Bronowickiej. 

7. P. Waldemar Antosiewicz: 

 Poinformował, że do Bronowic Małych nie dotarła Gazeta Bronowicka ponadto zgłosił, 

że widział w sklepie na os. Widok przy pętli nierozpieczętowaną paczka z gazetami 

wysoko na półce. 

8. P. Tomasz Fabiańczyk: 

 Podsumowując dotychczasową rozmowę na temat gazety stwierdził, że osoba 

kolportująca biuletyn nie wywiązuje z pracy. 

9. P. Marcin Kotek: 

 Poinformował, że w Mydlnikach kolportaż Gazety Bronowickiej również nie dociera do 

wszystkich miejsc. 

10. P. Bartosz Smok: 

 Poinformował, że na podstawie przesłanych zgłoszeń od radnych, w których będą 

wskazane miejsca kolportażu zostanie stworzona lista tych miejsc wraz z liczbą 

pozostawianych w nich gazet. 

11. P. Michał Płaza: 

 Stwierdził, że problemów z kolportażem Gazety Bronowickiej uniknięto by gdyby nie 

było wersji papierowej tylko internetowa. 

12. P. Małgorzata Turek: 

 Zapytała czy Rada Dzielnicy otrzymała pismo informujące o zakazie podlewania 

ogródków pod groźba kary? Przewodniczący odpowiedział, że nie dotarło takie pismo. 

13. P. Waldemar Antosiewicz: 



 Zapytał czy jest możliwość dofinansowania we wrześniu warsztatów w KK „Mydlniki”. 

Przewodniczący odpowiedział, że jest szansa.  

14. P. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 29.08.2019 r. o godz. 19.00. 

 Złożył życzenia udanych wakacji 

 

  

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady VIII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

 

                        Przewodniczący Rady 

    Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                                Bogdan Smok  

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


